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Abstract (en)
On a machine tool, in particular one for bending, punching and embossing, an adjusting device is provided; this adjusting device (20) is intended
to correct the position of a functional component (22) of the machine tool relative to a functional-component carrier (10) in at least one position
correction direction during the running of the machine. In this arrangement, the adjusting device (20) is designed with a stepper drive (42). <IMAGE>

Abstract (de)
An einer Bearbeitungsmaschine, insbesondere zum Biegen, Stanzen und Prägen, ist eine Stelleinrichtung vorgesehen; diese Stelleinrichtung
(20) ist dazu bestimmt, die Position eines Funktionsteils (22) der Bearbeitungsmaschine gegenüber einem Funktionsteilträger (10) während des
Maschinenlaufs in mindestens einer Positionskorrekturrichtung zu korrigieren. Dabei ist die Stelleinrichtung (20) mit einem Schrittantrieb (42)
ausgeführt. <IMAGE>
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